



បទបញ្ជារបស់មន្ត្រីសុខាភិបាលសម្រាប់គ្រប់គ្រងជំងឺ **COVID-19** លេខ **20-06i**
 បទបញ្ជាស្តីពីការធ្វើចត្តាឡីស័កក្នុងស្ថានភាពអាសន្នចំពោះសុខភាពសាធារណៈ
 កាលបរិច្ឆេទចេញបទបញ្ជា៖ ថ្ងៃទី03 ខែមេសា ឆ្នាំ2020 បានកែសម្រួលថ្ងៃទី04 ខែឧសភា ឆ្នាំ2020
 ថ្ងៃទី08 ខែមិថុនា ឆ្នាំ2020 ថ្ងៃទី27 ខែកក្កដា ឆ្នាំ2020 ថ្ងៃទី30 ខែតុលា ឆ្នាំ2020 ថ្ងៃទី24 ខែធ្នូ ឆ្នាំ2020,
 ថ្ងៃទី16 ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ2021 ថ្ងៃទី27 ខែមេសា ឆ្នាំ2021 និងថ្ងៃទី05 ខែឧសភា ឆ្នាំ2021

បទបញ្ជានេះមានសុពលភាពរហូតទាល់តែត្រូវបានលុបចោលជាលាយលក្ខណ៍អក្សរដោយ
 មន្ត្រីសុខាភិបាល។

សេចក្តីសង្ខេបអំពីបទបញ្ជា

រដ្ឋ California ស្ថិតនៅក្នុងស្ថានភាពគ្រោះអាសន្នដោយសារតែការរាតត្បាតនៃជំងឺ COVID-19។
 ការរីករាលដាលនៃជំងឺមេរោគកូរ៉ូណា 2019 (ជំងឺ COVID-19)
 គឺជាក្រោះថ្នាក់ចម្បងចំពោះសុខភាពសាធារណៈនៅក្នុងខោនធី Alameda ។ ជំងឺ COVID-19
 ងាយនឹងឆ្លងពីមនុស្សម្នាក់ទៅមនុស្សម្នាក់ទៀតដែលមានការប៉ះពាល់ផ្ទាល់ជាមួយគ្នា។
 បទបញ្ជានេះត្រូវបានចេញដោយផ្អែកលើភស្តុតាងបែបវិទ្យាសាស្ត្រ និងការអនុវត្តប្រសើរ
 បំផុតដែលបានដឹង និងមានក្នុងពេលបច្ចុប្បន្ន
 ដើម្បីការពារសាធារណជនដោយរងគ្រោះពីហានិភ័យនៃការធ្លាក់ខ្លួនឈឺធ្ងន់ធ្ងរ ឬការស្លាប់ អាចជៀសវាងបាន
 ដែលបណ្តាលមកពីការឆ្លងជំងឺ COVID-19។ អាយុ ស្ថានភាព និងសុខភាពនៃពលរដ្ឋនៅក្នុង ខោនធី Alameda
 មួយផ្នែកធំ (“ខោនធី”) គឺជាកត្តាហានិភ័យបណ្តាលឱ្យមានបញ្ហាសុខភាពធ្ងន់ធ្ងរ រួមទាំងការស្លាប់ផងដែរ
 ដែលបណ្តាលមកពីជំងឺ COVID-19 អ្វីដែលធ្វើអោយបញ្ហាកាន់តែធ្ងន់ធ្ងរ
 ក៏បុគ្គលមួយចំនួនដែលបានឆ្លងរីសបណ្តាលឱ្យមានជំងឺ COVID-19 ពុំមានរោគសញ្ញាឡើយ
 នៅពេលដែលពួកគេកាត់បានឆ្លងរីសនេះ ដែលមានន័យថា ពួកគេកាត់មិនបានដឹងថា
 ខ្លួនឯងមានផ្ទុករីសឡើយ ហើយបានចម្លងរីសនេះទៅអ្នកដទៃផ្សេងទៀត។ បុគ្គលទាំងអស់ដែលឆ្លងរីស
 ទោះបីមានរោគសញ្ញាក្រិកណាក៏ដោយ (គ្មានរោគសញ្ញា រោគសញ្ញាស្រាល ឬធ្ងន់ធ្ងរ)
 អាចធ្វើឱ្យសាធារណជនដោយរងគ្រោះផ្សេងទៀតប្រឈមនឹងហានិភ័យធ្ងន់ធ្ងរ។

ដើម្បីជួយកាត់បន្ថយការរីករាលដាលជំងឺ COVID-19 ការពារពលរដ្ឋដោយរងគ្រោះ និងទប់ស្កាត់កុំឱ្យប្រព័ន្ធ
 ថែទាំសុខភាពខោនធី Alameda ជួបប្រទះស្ថានភាពដែលមានអ្នកជំងឺច្រើនហួសប្រមាណ
 មន្ត្រីសុខាភិបាលសាធារណៈខោនធី Alameda (“មន្ត្រីសុខាភិបាល”)
 តម្រូវឱ្យធ្វើចត្តាឡីស័កចំពោះបុគ្គលដែលបានប៉ះពាល់ជាមួយអ្នកដែលត្រូវបានធ្វើរោគវិនិច្ឆ័យមានជំងឺ
 COVID-19។ ការធ្វើចត្តាឡីស័កជួយរក្សាកម្លាំងបុគ្គលដែលប៉ះពាល់ជាមួយជំងឺ COVID-19 ពីអ្នកដទៃ
 រហូតទាល់តែមានការកំណត់ថា ពួកគេកាត់ពុំមានហានិភ័យក្នុងការចម្លងជំងឺ។

យោងតាមសិទ្ធិអំណាចនៃច្បាប់ស្តីពីសុខភាព និងសុវត្ថិភាព California
ផ្នែក 101040, 101085, និង 120175,
មន្ត្រីសុខាភិបាល ខោនធី ALAMEDA ចេញបទបញ្ជាដូចតទៅ៖

បុគ្គលទាំងអស់ដែលមានការប៉ះពាល់ផ្ទាល់ជាមួយអ្នកជំងឺ **COVID-19**
 ត្រូវធ្វើចត្តាឡីស័កខ្លួនឯងរហូតទាល់តែបានបំពេញលក្ខណៈវិនិច្ឆ័យជាក់លាក់ដូចខាងក្រោម។
 បុគ្គលទាំងនេះត្រូវបានកំណត់ឱ្យអនុវត្តតាមការណែនាំនៅក្នុងបទបញ្ជានេះ
 និងឯកសារគោលការណ៍ណែនាំស្តីពីសុខភាពសាធារណៈ
 ដែលបានភ្ជាប់ជាឯកសារយោងនៅក្នុងបទបញ្ជានេះ។



ការរំលោភលើបទបញ្ជានេះគឺជាបទល្មើស ដែលត្រូវទទួលការពិន័យរហូតដល់ \$10,000 និង/ឬជាប់ពន្ធនាគាររយៈពេលមួយឆ្នាំ (Health & Saf. Code §§ 120295 et seq.; Cal. Penal Code §§ 69 & 148)

លក្ខខណ្ឌធ្វើចត្តាឡីស័កសម្រាប់បុគ្គលដែលមានការប៉ះពាល់ផ្ទាល់ជាមួយអ្នកជំងឺ COVID-19

ការប៉ះពាល់ផ្ទាល់ជាមួយបុគ្គលមានជំងឺ COVID-19 (“អ្នកផ្ទុកជំងឺ”) ត្រូវបានកំណត់ថាជាបុគ្គលដែល៖

- រស់នៅ ឬស្នាក់នៅផ្ទះរបស់អ្នកផ្ទុកជំងឺ ឬ
 - ជាដៃគូទំនាក់ទំនងផ្លូវភេទរបស់អ្នកផ្ទុកជំងឺ ឬ
 - ផ្តល់ ឬបានផ្តល់ការថែទាំដល់អ្នកផ្ទុកជំងឺ ដោយមិនបានពាក់ម៉ាស់ អាវក្របពីលើ និងស្រោមដៃ ឬ
 - ស្ថិតនៅក្នុងចម្ងាយ 6 ហ្វីតពីអ្នកផ្ទុកជំងឺ ក្នុងរយៈពេលយូរ (≥ 15 នាទី)។
- ការប៉ះពាល់សរុបបញ្ចូលគ្នាដែលមានរយៈពេលរហូតដល់ 15 នាទីនៅក្នុងរយៈពេលមួយថ្ងៃ អាចចាត់ទុកថាជាការប៉ះពាល់ផ្ទាល់។

និង

- ការប៉ះពាល់នេះបានកើតឡើងនៅពេលដែលអ្នកផ្ទុកជំងឺត្រូវបានកំណត់ថាអាចចម្លងជំងឺ។ អ្នកផ្ទុកជំងឺអាចចម្លងជំងឺចាប់ពីរយៈពេល 48 ម៉ោង មុនពេលចាប់ផ្តើមចេញរោគសញ្ញារហូតទាល់តែពួកគេត្រូវបានបញ្ជូនចេញពីការដាក់ឱ្យនៅដាច់ដោយឡែក។

លក្ខខណ្ឌសម្រាប់បុគ្គលដែលបានចាក់វ៉ាក់សាំងពេញលេញ៖

ចាក់វ៉ាក់សាំងពេញលេញមានន័យថា ជាការទទួលបានវ៉ាក់សាំងរយៈពេល ≥2 សប្តាហ៍គិតចាប់ពីពេលទទួលបានដូសទីពីរនៅក្នុងស៊េរីវ៉ាក់សាំង FDA 2 ដូស ឬ ≥2 សប្តាហ៍បន្ទាប់ពីចាក់បានមួយដូសនៃវ៉ាក់សាំង FDA ចាក់តែមួយដូស។ បុគ្គលម្នាក់ត្រូវបានចាត់ទុកថាបានចាក់វ៉ាក់សាំងពេញលេញ ≥2 សប្តាហ៍បន្ទាប់ពីបញ្ចប់ស៊េរីវ៉ាក់សាំងដែលទទួលស្គាល់ដោយអង្គការសុខភាពពិភពលោក។

- A. **បុគ្គលដែលត្រូវបានចាក់វ៉ាក់សាំងពេញលេញ** ដែលបានប៉ះពាល់ផ្ទាល់ជាមួយបុគ្គលផ្ទុកជំងឺ COVID-19 ពុំចាំបាច់ធ្វើចត្តាឡីស័កឡើយប្រសិនបើពួកគេគ្មានរោគសញ្ញា។
- B. **អ្នកផ្តល់សេវាថែទាំសុខភាព (HCP)** គ្មានរោគសញ្ញា ដែលបានចាក់វ៉ាក់សាំងពេញលេញ ដែលមានការប្រឈមខ្ពស់ ពុំចាំបាច់មានការហាមឃាត់មិនឱ្យធ្វើការរយៈពេល 14 ថ្ងៃបន្ទាប់ពីការប៉ះពាល់ ប្រសិនបើ៖
 - 1. HCP ពុំមានស្ថានភាពខ្សោយប្រព័ន្ធការពាររាងកាយធ្ងន់ធ្ងរដែលបានដឹង (ដូចជាការរក្សាភ័យប្រុងប្រយ័ត្ននោះមក ការព្យាបាលជំងឺមហារីកជាដើម) ដែលអាចប៉ះពាល់ដល់កម្រិតការពារដែលផ្តល់ដោយវ៉ាក់សាំង COVID-19 ឬ
 - 2. ច្បាប់រដ្ឋ ឬច្បាប់សហព័ន្ធផ្សេងទៀតពុំបានតម្រូវ រួមមានដូចជា បទបញ្ញត្តិសុវត្ថិភាពកន្លែងធ្វើការ ដែលអាចតម្រូវឱ្យមានការហាមឃាត់ ឬការមិនអនុញ្ញាតឱ្យធ្វើការបន្ទាប់ពីការប៉ះពាល់ជាមួយជំងឺ COVID-19។ ពុំមានខ្លឹមសារណាមួយនៅក្នុងបទបញ្ជានេះមានសុពលភាពលុបលើ លុបចោល ឬកែសម្រួលច្បាប់ ឬបទបញ្ញត្តិរដ្ឋ ឬច្បាប់សហព័ន្ធឡើយ។
- C. បុគ្គលបានចាក់វ៉ាក់សាំងពេញលេញ ដែលពុំមែនជា HCP ត្រូវអនុវត្តតាម **ស្តង់ដារបណ្តោះអាសន្នសម្រាប់គ្រោះអាសន្ន COVID-19 របស់ CalOSHA (ETS)** តាមរយៈវេបសាយគ្រឹះ <https://www.dir.ca.gov/dosh/coronavirus/COVID19FAQs.html#vaccines>
- D. ពលរដ្ឋបានចាក់វ៉ាក់សាំងពេញលេញដែលរស់នៅកន្លែងប្រមូលផ្តុំមានហានិភ័យខ្ពស់ ដូចជា មូលដ្ឋានថែទាំជំនាញ ត្រូវធ្វើចត្តាឡីស័ករយៈពេល 14 ថ្ងៃ។

1 សម្រាប់គោលបំណងនៃបទបញ្ជានេះ បុគ្គលិកផ្តល់សេវាថែទាំសុខភាព ឬបុគ្គលិកកែលម្អ ដែលបានប៉ះពាល់ក្នុងចម្ងាយ 6 ហ្វីតក្នុងមួយករណី ទោះបីជាការប៉ះពាល់សរុបមានរហូតដល់ 15 នាទីក្នុងរយៈពេលមួយថ្ងៃក៏ដោយ ក៏មិនត្រូវបានចាត់ទុកថាបានប៉ះពាល់ផ្ទាល់ជាមួយករណីនោះដែរ ប្រសិនបើបុគ្គលិកផ្តល់សេវាថែទាំសុខភាព ឬបុគ្គលិកកែលម្អ អនុវត្តបានត្រឹមត្រូវក្នុងការប្រើប្រាស់គ្រឿងឯកសណ្ឋានការពារខ្លួនត្រឹមត្រូវ (PPE) នៅពេលពួកគេនៅជាមួយករណីរដ្ឋមាន។



លក្ខខណ្ឌសម្រាប់បុគ្គលដែលមិនទាន់ចាក់វ៉ាក់សាំងពេញលេញ៖

A. **បុគ្គលដែលត្រូវបានធ្វើរោគវិនិច្ឆ័យបញ្ជាក់ពីមន្ទីរពិសោធន៍បញ្ជាក់ថាមានជំងឺ COVID-19** នៅក្នុងរយៈពេល 90 ថ្ងៃចុងក្រោយ និងដែលពុំមានរោគសញ្ញាត្រូវបានតម្រូវឱ្យធ្វើចត្តាឡីឡើយបន្ទាប់ពីការប៉ះពាល់ថ្មី។

B. **ការធ្វើចត្តាឡីស័កសម្រាប់បុគ្គលដែលបានចាក់វ៉ាក់សាំងពេញលេញ** និងពុំស្ថិតនៅក្នុងប្រភេទចំណុច (A) ខាងលើ គឺមានរយៈពេលយ៉ាងតិច 10 ថ្ងៃ និងរហូតដល់ 14 ថ្ងៃបន្ទាប់ពីកាលបរិច្ឆេទប៉ះពាល់ផ្ទាល់លើកចុងក្រោយជាមួយអ្នកជំងឺ COVID-19 លើកលែងតែមានបញ្ជាក់ដូចខាងក្រោម។

1. ការធ្វើចត្តាឡីស័កចាប់ផ្តើមភ្លាមៗបន្ទាប់ពីការប៉ះពាល់។ ថ្ងៃទី 0 នៃការធ្វើចត្តាឡីស័កគឺកាលបរិច្ឆេទប៉ះពាល់លើកចុងក្រោយ ហើយថ្ងៃទី 1 គឺនៅថ្ងៃបន្ទាប់។
2. រយៈពេលចត្តាឡីស័ក 14 ថ្ងៃ នៅតែជាជម្រើសដែលមានសុវត្ថិភាពបំផុត ហើយបុគ្គលដែលប៉ះពាល់ផ្ទាល់ជាប្រចាំជាមួយបុគ្គលដែលប្រឈមហានិភ័យខ្ពស់នៃជំងឺធ្ងន់ធ្ងរ គួរបន្តធ្វើចត្តាឡីស័ករហូតបញ្ចប់ថ្ងៃទី 14 គិតចាប់ពីការប៉ះពាល់លើកចុងក្រោយ។ បុគ្គលទាំងនេះរួមមានអ្នកផ្តល់សេវាថែទាំសុខភាព និងបុគ្គលផ្សេងៗទៀតដែលរស់នៅឬធ្វើការនៅទីកន្លែងប្រមូលផ្តុំគ្នា ដូចជា មូលដ្ឋានថែទាំជំងឺ មណ្ឌលកែប្រែ ជម្រកសម្រាប់បុគ្គលគ្មានផ្ទះសំបែង និងអគារស្នាក់នៅរួមជាដើម លើកលែងតែមានបញ្ជាក់ដូចខាងក្រោម។

3. **អ្នកផ្តល់សេវាថែទាំសុខភាព (HCP)** នៅមូលដ្ឋានថែទាំជំងឺធ្ងន់ធ្ងរ និងមូលដ្ឋានថែទាំជំងឺធ្ងន់ធ្ងរត្រូវអនុវត្តតាមគោលការណ៍ណែនាំស្តីពីការធ្វើចត្តាឡីស័កនៅនាយកដ្ឋានសុខភាពសាធារណៈ California (California Department of Public Health) [AFL 21-08.2](#)។ HCP នៅទីកន្លែងផ្សេងក្រៅពីមូលដ្ឋានថែទាំជំងឺធ្ងន់ធ្ងរ និងមូលដ្ឋានថែទាំជំងឺធ្ងន់ធ្ងរមិនគួរអនុញ្ញាតឱ្យចូលធ្វើការឡើយនៅក្នុងរយៈពេលធ្វើចត្តាឡីស័កប្រសិនបើគ្មានកង្វះខាតបុគ្គលិកសំខាន់ៗ។

4. **HCP** ដែលគ្មានរោគសញ្ញា **បុគ្គលិកឆ្លើយតបត្រាអាសន្ន** និង**បុគ្គលិកសេវាសង្គមដែលនៅទល់មុខជាមួយអតិថិជននៅក្នុងប្រព័ន្ធសុខុមាលភាពកុមារ**អាចត្រឡប់ទៅធ្វើការមុនពេលបញ្ចប់ការធ្វើចត្តាឡីស័កប្រសិនបើនិយោជករបស់ខ្លួនប្រឈមមុខនឹង**កង្វះខាតបុគ្គលិកសំខាន់ៗ**។

- a. សម្រាប់គោលបំណងនៃបទបញ្ជានេះ កង្វះខាតបុគ្គលិកសំខាន់ៗកើតឡើងនៅពេលពុំមានបុគ្គលគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីផ្តល់ការថែទាំដោយសុវត្ថិភាពដល់អ្នកជំងឺ ពលរដ្ឋ ឬអ្នកនៅក្នុងមណ្ឌល ឬការពារសុវត្ថិភាពសាធារណៈ ហើយកង្វះខាតនេះមិនអាចដោះស្រាយបានប្រសិនបើបុគ្គលិកដែលជាប់ធ្វើចត្តាឡីស័កមិនត្រឡប់ទៅធ្វើការវិញ។
- b. សម្រាប់គោលបំណងនៃបទបញ្ជានេះ **បុគ្គលិកឆ្លើយតបត្រាអាសន្ន** រួមមាន មន្ត្រីអនុវត្តច្បាប់របស់សហព័ន្ធ រដ្ឋ និងថ្នាក់មូលដ្ឋាន បុគ្គលិកផ្ទៃសេវាអតិថិជន 911 អ្នកឆ្លើយតបសារធាតុគ្រោះថ្នាក់ពីវិស័យសាធារណៈ និងឯកជន ព្រមទាំងបុគ្គលិកពន្លត់អគ្គិភ័យ EMT។
- c. បុគ្គលិកអាចត្រឡប់ទៅធ្វើការវិញ**បន្ទាប់ពីបញ្ចប់ថ្ងៃទី 7** គិតចាប់ពីកាលបរិច្ឆេទប៉ះពាល់ចុងក្រោយ ប្រសិនបើពួកគេទទួលបានលទ្ធផលអវិជ្ជមានគិតចាប់ពីពេលធ្វើតេស្ត PCR ដែលបានអនុវត្តបន្ទាប់ពីថ្ងៃទី 5។ ស្ថានភាពត្រូវបានចាត់ទុកថាបានបញ្ចប់ការធ្វើចត្តាឡីស័ក។
- d. បុគ្គលិកអាចត្រឡប់ទៅធ្វើការវិញ**នៅមុនថ្ងៃទី 7** ប៉ុន្តែត្រូវធ្វើតេស្តអវិជ្ជមានដោយ PCR ជាច្រើនដងនៅថ្ងៃខុសៗគ្នានៅមុនថ្ងៃទី 7 (ឧទាហរណ៍ថ្ងៃទី 3 ថ្ងៃទី 5)។
- e. បុគ្គលិកដែលត្រឡប់ទៅធ្វើការវិញមុនបញ្ចប់ការធ្វើចត្តាឡីស័កពេញលេញរបស់ខ្លួនត្រូវបន្តពាក់ម៉ាស់ ឬឧបករណ៍ដកដង្ហើមគ្រប់ពេលវេលានៅក្នុងពេលធ្វើការ ហើយត្រូវបន្តតាមដានខ្លួនរករោគសញ្ញាផ្សេងៗជារៀងរាល់ថ្ងៃ។ ប្រសិនបើបុគ្គលិកមានរោគសញ្ញានៅពេលណាមួយនៅអំឡុងរយៈពេល 14



ថ្ងៃបន្ទាប់ពីការប៉ះពាល់ (ដូចជាប្រសិនបើបុគ្គលិកមានរោគសញ្ញានៅពេលធ្វើការ) បុគ្គលិកត្រូវត្រឡប់ទៅផ្ទះវិញភ្លាម ហើយត្រូវបន្តស្នាក់នៅផ្ទះ មិនត្រឡប់ទៅធ្វើការ ហើយត្រូវអនុវត្តតាមបទបញ្ជា

និងគោលការណ៍ណែនាំអំពីការដាក់ខ្លួននៅដាច់ដោយឡែករបស់មន្ត្រីសុខាភិបាល។

- f. បុគ្គលិកដែលត្រឡប់ទៅធ្វើការមុនពេលបញ្ចប់ការធ្វើចត្តាឡីស័កអាចចាកចេញពីការធ្វើចត្តាឡីស័កដើម្បីផ្តល់សេវាដែលត្រូវការចាំបាច់ដើម្បីដោះស្រាយកង្វះខាតបុគ្គលិកសំខាន់ៗនៅក្នុងវិស័យសុវត្ថិភាពសាធារណៈ ឬវិស័យថែទាំសុខភាព។ បុគ្គលទាំងនេះនៅតែត្រូវអនុវត្តវិធានការចត្តាឡីស័កគ្រប់ពេលវេលារហូតទាល់តែរយៈពេលចត្តាឡីស័ករបស់ខ្លួនត្រូវបានបញ្ចប់។

- C. ច្បាប់ ឬបទប្បញ្ញត្តិរដ្ឋ ឬសហព័ន្ធផ្សេងទៀតអាចនឹងត្រូវយកមកអនុវត្ត រួមមានដូចជា បទបញ្ជាផ្ទៃក្នុងស្តីពីសុវត្ថិភាពកន្លែងធ្វើការ ដែលតម្រូវឱ្យមានការហាមឃាត់ ឬការមិនអនុញ្ញាតឱ្យចូលធ្វើការបន្ទាប់ពីប៉ះពាល់ជាមួយជំងឺ COVID-19 ពុំមានស្តីមសារណាមួយនៅក្នុងបទបញ្ជានេះមានសុពលភាពលុបលើ លុបចោល ឬកែសម្រួលច្បាប់ ឬបទប្បញ្ញត្តិរដ្ឋ ឬច្បាប់សហព័ន្ធឡើយ។

បុគ្គលទាំងឡាយណាដែលត្រូវបានតម្រូវឱ្យធ្វើចត្តាឡីស័កមិនអាចចាកចេញពីកន្លែងធ្វើចត្តាឡីស័ករបស់ខ្លួន ឬចូលទៅកន្លែងសាធារណៈណាមួយផ្សេងទៀតបានឡើយ
 ប្រសិនបើគ្មានការចាំបាច់ដែលត្រូវទទួលសេវាវេជ្ជសាស្ត្រចាំបាច់។ ពួកគេត្រូវពិនិត្យមើល និងអនុវត្តតាមនូវរាល់លក្ខខណ្ឌចាំបាច់នានាដែលមានរៀបរាប់នៅក្នុង [ការណែនាំអំពីការដាក់ខ្លួននៅដាច់ដោយឡែក](#) និងការធ្វើចត្តាឡីស័កនៅផ្ទះសម្រាប់អ្នកជំងឺជំងឺកូវីដ-១៩ (COVID-19) [គ្រួសារ និងអ្នកបំពេញផ្ទាល់ជាមួយពួកគេ។](#)

ប្រសិនបើអ្នកធ្វើចត្តាឡីស័កមានជំងឺ ក្រុនក្តៅ ក្អក ដកដង្ហើមញាប់ ឬរោគសញ្ញា COVID-19 ផ្សេងទៀត (ទោះបីជាជា រោគសញ្ញាស្រាលក៏ដោយ) ពួកគេត្រូវដាក់ខ្លួននៅដាច់ដោយឡែកនៅផ្ទះ និងនៅឆ្ងាយពីអ្នកដទៃ និងអនុវត្តតាម [ការណែនាំអំពីការដាក់ខ្លួននៅដាច់ដោយឡែក](#) និងការធ្វើចត្តាឡីស័កនៅផ្ទះសម្រាប់អ្នកជំងឺកូវីដ-១៩ (COVID-19) [គ្រួសារ និងអ្នកបំពេញផ្ទាល់ជាមួយពួកគេ។](#) ការធ្វើបែបនេះគឺដោយសារតែពួកគេទំនងជាមានជំងឺ COVID-19 ហើយអាចចម្លងជំងឺនេះទៅអ្នកដទៃរយៈពេលយូរ។

- បុគ្គលទាំងអស់ដែលបានបញ្ចប់ការធ្វើចត្តាឡីស័កមុនថ្ងៃទី 14 ឬ ដែលមិនចាំបាច់ត្រូវធ្វើចត្តាឡីស័ក ត្រូវ៖**
1. គោរពឱ្យបានខ្ជាប់ខ្ជួនតាមបទអន្តរាគមន៍មិនមែនវេជ្ជសាស្ត្រ រួមមានដូចជា ការពាក់ម៉ាំងមុខ ការរក្សាគម្លាតសុវត្ថិភាពយ៉ាងតិច 6 ហ្វីតពីអ្នកដទៃ។
 2. ត្រូវតាមដានខ្លួនឯងរករោគសញ្ញា COVID-19 និងដាក់ខ្លួននៅដាច់ដោយឡែក និងទៅរកសេវាធ្វើតេស្តភ្លាមៗ ប្រសិនបើមានរោគសញ្ញា។

មន្ត្រីសុខាភិបាលអាចអនុវត្តវិធានការបន្ថែម ដែលអាចរួមមាន ការឃុំខ្លួនស៊ីវិល ឬការតម្រូវឱ្យ បុគ្គលម្នាក់ម្នាក់នៅមូលដ្ឋានសុខាភិបាល ឬទីតាំងផ្សេងទៀត ដើម្បីការសុខភាពរបស់សាធារណៈជន ប្រសិនបើបុគ្គលណាម្នាក់ដែលស្ថិតក្រោមសេចក្តីបង្គាប់នេះរំលោភ ឬមិនអនុវត្តតាមបទបញ្ជានេះ។ ការរំលោភលើបទបញ្ជានេះគឺជាបទល្មើសមជ្ឈិមដែលត្រូវទទួលទោសជាប់ពន្ធនាគារ ពិន័យជាប្រាក់ ឬទាំងពីរ។

បទបញ្ជាចេញដោយ៖



ថ្ងៃទី05 ខែឧសភា ឆ្នាំ 2021

វេជ្ជ. Nicholas J. Moss, MD, MPH
មន្ត្រីសុខាភិបាលបណ្តោះអាសន្ន COUNTY OF ALAMEDA

កាលបរិច្ឆេទ